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Samen biljarten geeft meer effect! 

 

KNBB Vereniging Carambole 

 

INFORMEEL OVERLEG  GEWEST ZUID-NEDERLAND, 11 oktober 2023 te Roelofarendsveen 
 
Aanwezig:  districten Noord Holland Midden, Duinstreek, Dordrecht, Veen- en Rijnstreek, Vlietlanden, 
West Friesland, Noord West Nederland 
Bestuur KVC:  Ad Ketels, Benny Beek, Janneke Horneman en Piet Verschure 
Afwezig:  Rotterdam, Den Haag, Midden Holland 
 

1. Opening 
Ad Ketels opent de vergadering om 19.30 uur en stelt zich kort voor.  
 

2. Mededelingen 
Ingekomen vragen van WN worden als punt 4 toegevoegd aan de agenda. 
 

3. Financiën 
Benny Beek vraagt om de complimenten aan de verenigingen over te brengen voor het betalen 
van de contributies. Er zijn dit jaar zeer weinig reacties gekomen n.a.v. de facturering. 
 
Financiën t/m 30 sept: wij staan op een verlies van 71.000 euro. Wederom een 
contributieverhoging zou slechts het tekort dempen met ca. 25.000 euro. 
Het tekort komt met name door de veel hogere kosten van de landsfinale (23.000 euro meer dan 
begroot). Benny Beek licht de cijfers verder toe. 
Per 31 december 2023 verwacht hij een totaal verlies van ca. 40.000 euro.  
De begroting voor 2024 is nog niet klaar omdat de koepelkosten nog niet bekend zijn. Ook hier 
zijn wat negatieve berichten te verwachten.   
 
Benny oppert het idee om inschrijfgelden voor teams opnieuw in te voeren om het tekort te 
dekken. Wij zullen dan de districten belasten voor de teaminschrijvingen.  
Het is hier ook van groot belang om de 10-euro leden als lid aan te melden (dit zijn feitelijk nu 
nog 5-euro leden ivm 50% korting die ze krijgen). Alle leden tellen mee voor de subsidie die wij 
van NOC/NSF krijgen. De subsidie wordt gebaseerd op het ledenaantal, de omzet en SROI (social 
return on investment). 
Het dagbiljarten zou door de districten meer aangeboden moeten worden. Mensen die nu nog 
avondbiljarten, moeten we niet kwijtraken doordat ze naar een collegabond of een niet-
aangesloten vereniging gaan.  
Piet Verhaar ziet het meer zitten om competities te organiseren samen met niet-aangesloten 
verenigingen.  
Dooitze Nauta vraagt of de administratieve last dan niet hoger wordt.  
Piet Verhaar memoreert dat door het laten vervallen van de inschrijfgelden de districten in het 
verleden kosten hebben overgenomen (van de gewestelijke finales).  
Behoort het inkrimpen van het bondsbureau en het inzetten van meer vrijwilligers niet tot de 
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mogelijkheden?  
We moeten een minimaal aantal fte’s hebben voor NOC/NSF, de laatste jaren is het 
bondsbureau al tot op de bodem uitgekleed. Hier wordt nog steeds van alles aan gedaan om dit 
te doen. Er wordt dus gewerkt aan een zo goedkoop mogelijke oplossing.  
 
Elke niet-KNBB aangeslotene zou wel als KNBB-lid opgegeven moeten worden door de 
vereniging.  
Piet Verhaar suggereert om gast-spelers gratis mee te laten spelen. Dat ziet het bestuur niet 
zitten omdat dit het juist het tegenovergestelde effect kan sorteren (men gaat zich dan 
uitschrijven om gratis te kunnen spelen).  
 

4. Ingekomen vragen WN 
a. Het aanpassen van de te maken caramboles voor spelers met een niet-officieel 
aanvangsmoyenne (WRLC: Hoofdstuk 2, Art. 2.8 punt 2).  
In de eerste 4 wedstrijden lopen de moyennes vaak zeer uiteen.  
Na elke wedstrijd wordt een nieuwe speler meteen aangepast. Puntenaftrek is daarmee 
vervallen. Na 4 wedstrijden staat het moyenne vast. 
Het staat de wedstrijdleider echter vrij om aanpassingen te doen in uitzonderlijke gevallen.  
Wijzigingsvoorstellen van reglementen kunnen op een later moment in dit seizoen ingebracht 
worden.  
 
b. De beperking dat slechts 1 kaderspeler in de teams in de C1 klasse opgesteld mag worden 
(WRLC: Hoofdstuk 1, Art. 1.3 punt 5). 
In Veen- en Rijnstreek hebben ze 2 kaderspelers in een team. Anders kunnen ze het team niet 
samenstellen.  
Districten mogen zelf bepalen wat ze willen, en kunnen dispensatie aanvragen.  
 
c. Het gerucht dat in de toekomst kaderspelers uit de C1 klasse geweerd zullen gaan worden? 
Het alternatief voor kaderspelers om in kadercompetitie te spelen, slaat niet aan. Men wil dat 
niet omdat ze bijv. te ver moeten spelen of geen kaderteam kunnen maken. De betreffende 
speler kan wel bandstoten spelen. Discussie hierover is nog gaande. Er zijn diverse argumenten 
voor en tegen. Het idee wordt geopperd om hierover een enquête te houden.  
 

5. Landsfinale 2024 
Piet Verschure geeft korte terugblik op de Landsfinale2023. Dit heeft het bestuur vooral zelf 
moeten organiseren, samen met een groep vrijwilligers.  
Volgend jaar kunnen we niet terecht in Merwestein wegens verbouwingen. Decentraliseren zou 
betekenen dat we de huidige vorm kwijtraken.  
Er is op zoek gegaan naar een vervangende locatie. Op 19 oktober is er een gesprek met de 
Veluwehal in Barneveld. Wordt vervolgd.  
Piet Verschure heeft een nieuw schema gemaakt met minder speeldagen en dus minder kosten. 
Er zit dan maar 1 weekend meer in. PK’s dagbiljarten, rolstoelbiljarten  en A-klasse vervallen. 
Jeugd en dames blijven.   
Er wordt een compliment uitgesproken aan het adres van Biljart Point voor het kunnen invoeren 
per partij tijdens de landsfinale. Dit wordt misschien nog uitgebreid naar de lopende 
competities. 
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6. Opzet jeugdevenementen 

De Coupe van Beem is helaas niet doorgegaan. De jeugd (tot 21 jaar - nog altijd 60 leden) willen 
we echter wel aan het biljarten houden. Het idee is om 4x (1x in elk gewest) een 
jeugdevenement (libre - 1 weekenddag) houden. Het toernooi wordt in setjes gespeeld. 
We zoeken per gewest een lokaliteit om dit te organiseren. Wij vragen de districten om dit 
verder te bespreken.  
Urk heeft zich al aangemeld voor 1 evenement. Dordrecht of Rotterdam kan iets organiseren, 
maar hebben geen 4 tafels. Piet Verhaar vraagt of het bestuur iets hierover op papier kan zetten 
voor de districten.  
 

7. Opzet GP’s driebanden-klein 
Dit betreft een initiatief van sectie Driebanden om dit samen met KVC te organiseren.  
Er moet nog een locatie gevonden worden om dit te kunnen doen. We weten niet hoeveel 
inschrijvingen we kunnen verwachten. 
De sectie Driebanden gaat dit organiseren. Het eerste toernooi zal in februari zijn en staat open 
voor alle leden van de KNBB. Men speelt altijd minimaal 2 wedstrijden. Het inschrijfgeld bepaalt 
het prijzengeld. 

 
8. Toekomstige opvolging bestuursleden 

Piet Verschure en Janneke Horneman treden in november 2025 af. De districten wordt gevraagd 
om alvast mee te denken over geschikte kandidaten die kunnen opvolgen. 
 

9. Rondvraag 
Kees Kos (Noord Holland Midden):  
Livescore: zijn de inschrijvingen van het district te downloaden zodat zij eenvoudig kunnen 
factureren? Het bestuur vraagt dit na.  
 
Chris Koot: partijlengte in gewestelijke ronde. Nu wordt hoogste moyenne van de 3 
meetmomenten aangehouden. Hij ziet liever dat alleen het eindmoyenne aangehouden wordt.. 
Dit is ingesteld om competitievervalsing te voorkomen. (Bijv. spelers die nog weinig partijen 
hebben gespeeld, zouden dan kunnen marchanderen).  
Opgemerkt wordt dat spelers die uiteindelijk lager hebben gespeeld, in de gewestelijke ronde 
minder winkansen hebben.  
 
Piet Verhaar vraag of we een meerjarencontract met Biljartpoint kunnen afsluiten.  
Volgende week krijgen we demo van het nieuwe KNBB-systeem dat in ontwikkeling is. We 
twijfelen eraan of dit voor het nieuwe seizoen klaar is. Zo niet, gaan we gewoon verder met BP. 
Het nieuwe programma wordt voor de meerderheid eigendom van de KNBB. Verder heeft de 
KNBB een contract met BP, niet KVC. 
De KNBB wil graag 1 systeem voor alle competities van alle secties van de KNBB. Dit is in de 
najaarsvergadering in 2021 al aan de orde geweest.  
BP kost momenteel 1,49 euro per lid. BP heeft aangegeven ook heel veel mogelijkheden te 
hebben die ze kunnen inbouwen.  
 
Dooitze Nauta: blijft de KNBB btw-vrij? De KNBB is nu niet btw plichtig. Er zijn geen signalen dat 
de belastingdienst hier momenteel anders over denkt.  


